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Zakariás Zoltán, az EMNP múlt héten bejelentett polgármesterjelöltje úgy döntött, hogy az
együttműködés érdekében lemond a jelöltségéről, hogy Gálfi Árpádnak, az
MPP jelöltjének adja át a stafétát - tájékoztatott kedden, a két párt közös, a Városháza udvarán
tartott sajtótájékoztatóján. 

  

"Az eddigi tárgyalásokon, megbeszéléseken többször volt olyan határozott érzésem, illetve több
olyan jelzést kaptam, hogy országos politikusi státuszom esetleg útjában állhat a helyi
megegyezésnek. Tekintve, hogy politikai tevékenységem egyik legfontosabb célja mindig is
Udvarhely fejlődésének biztosítása és a helyi közösség érdekeinek képviselete volt,
újraelemezve és átgondolva a helyzetet, úgy döntöttem, hogy visszalépek a Néppárt helyi
szervezete által felajánlott polgármesteri jelöléstől" - mondta Zakariás.

  

A két párt egyesítette erőit, helyi szinten létrehozták a választási koalíciót, amelyet hétfőn be is
jegyeztek a megyei választási bizottságnál.

  

Hajdó Csaba, a Néppárt helyi elnöke közölte, milyen elképzelései vannak a két pártnak
Székelyudvarhely jövőjére nézve. Ezek közt szerepelt a múlt héten ismertetett
vasútvonalfeszámolós projekt, valamint a munkahelyteremtés helyett jól fizető munkahelyek
létrehozása egy IT ipari park létesítésével. Ezen kívül a Budvár negyed - Rókaváros környékén
létrehoznak egy szociális és családsegítő központot, hogy az ottani áldatlan állapotokon
segítsenek.

  

Aztán Gálfi Árpád, a közös jelölt kapott szót, aki megköszönte Zakariásnak, hogy visszalépett a
javára, és a munkáról is szó esett. Jó munkatársakra van szükség, nem hangzatos szavakra.
Az együttműködéssel sikerülhet véget vetni az RMDSZ sikertelen regnálásának. Biztonság,
rend, fejlődés - e három szó van zászlójukra tűzve - mondta az MPP helyi elnöke, az ellenzék
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közös polgármesterjelöltje.

  

A két párt jelenlévő vezetői, tagjai a tanácsosi listáról annyit árultak el, hogy még nincs kész, de
az eddig ismert személyek bármelyike lehetne alpolgármester a képességei és az eddigi
teljesítménye alapján.
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